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Игор Јосиповић, Лазар Симоновић и Драшко Албијанић и званично су појачали редове
Кошаркашког клуба Борац Нектар Бањалука пред почетак такмичења у Лиги 6. У клубу
се надају да с новим играчима могу да буду конкурентни у борби за прва четири мјеста
која воде у даље разигравање за првака БиХ.

  

      

- Кратак период за уклапање играча ће се сигурно одразити на нашу игру. План нам
је да покушамо напасти четврту позицију, што је велики залогај. Сви у клубу
желимо да Борац Нектар Бањалука крене путем успона  - рекао је Драго Каралић,
тренер "пивара", који је нагласио да екипа није под императивом резултата у Лиги 6.

  

Јосиповић је у редове "пивара" дошао из требињског Леотара и биће велико појачање у
наставку такмичења.

  

- Драго ми је што сам се вратио. Дошли смо да помогнемо Борац Нектару Бањалука.
Имамо шансе за четврту позицију и даћемо све од себе да до ње и дођемо.

  

Симоновић, који је стигао на позајмицу из мостарског Зрињског, појачао је конкуренцију
на позицији плејмејкера.
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- Борац Нектар Бањалука има доста искусних играча и дошли смо да помогнемо
колико можемо. Период адаптације тек треба да прође. Морамо растерећено да
уђемо у такмичење и сматрам да пожртвованом игром можемо до четврте позиције.
Широки и Игокеа су изнад осталих екипа, а остатак ће се борити за преостала два
мјеста  - јасан је Симоновић.

  

Из Слободе је као појачање на позицији центра стигао Албијанић, који истиче да се није
много двоумио када је добио позив из Бањалуке.

  

- Са Слободом нисам изборио пласман у Лигу 6 и када се појавио позив Борац
Нектара Бањалука, нисам имао дилему да ли да га прихватим. Имамо добру екипу
попуњену на свим позицијама и сигуран сам да ћемо пружати добре партије у Лиги
6.

  

Мирослав Дојчиновић, директор бањалучког клуба, истакао је да је клуб урадио много у
протеклом периоду и захвалио је спонзору и граду Бањалука, који је много помогао
Борац Нектару Бањалука.

  

- Направили смо добар посао до сада, али се не смијемо задовољити урађеним.
Желимо да направимо помак, а то значи да желимо бити донекле конкурентан
противник осталим екипама. Желимо да оправдамо повјерење спонзора и људи око
клуба и да се у "Борику" игра добра кошарка  - рекао је Дојчиновић.

  

(Независне)
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Дискутујте о овом чланку на форуму
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